
Hvorfor vender velgere seg til Erna og Høyre?

Mennesker i Norge, arbeidere,  enslige, ektepar, familier, ledere, selvstendige 
næringsdrivende,  bedriftsledere, forskere, m.fl. beveger seg i meningsmålinger 
fra AP og SP over til Høyre. 
Hva er det som får dem til å tro at Erna og Høyre kan løse problemene med 
ekstremt høye strøm og drivstoffpriser og en galopperende prisutvikling?

Erna er nok klar over hva som må gjøres, men evner hun og er hun villig til å 
gjøre det som skal til? Neppe!

Velgerne som skifter side vet hva de vil ha, men vet de hva som egentlig skal 
til?  Det kan de umulig gjøre når de søker til Erna og Høyre.  Men hvor skulle 
de ellers gå for å markere sin misnøye med Støre/AP og Vedum/SP?.

Erna er smart og vet at koblingen av det norske strømmarkedet til EUs indre 
strømmarked gir ekstremt høye priser også i Norge gjennom auksjonssystemet 
Nord Pool.  Hun forstår at skal man få kontroll med strømprisene i Norge så må
man frigjøre seg fra EUs indre strømmarked og droppe Nord Pool som 
prisfastsettelse mekanisme. 
Det betyr at avtaler i sammenhengen må sies opp og med det følger et 
økonomisk oppgjør.  

Hva så med EØS-avtalen da? Den tåler vel ikke dette? Erna som gjerne vil bli 
medlem av EU, vet beskjed. Ingenting kan gjøres som rokker ved EØS-avtalen!
Du skal se, her er vi vel ved årsaken til at også Støre er handlingslammet!? 
Også han vil bli medlem av EU. 

Men kjære dere, det kan vel ikke være slik at EØS hindrer avtaleopphør? Det 
må da være en normal foreteelse i det indre markedet, avtale  inngåelse, 
fornyelse, opphør. Normal forretningsvirksomhet i et marked! Det vil ikke 
fungere ellers. Det vil ikke være et marked ellers! Så hva er problemet?

Er fri flyt av varer, tjenester, personer, kapital og ressurser bra for Norge? Hvis 
vi ser bort fra oljen og vannkraft hvor står norske bedrifter, norsk kapital og 
nordmenn mht. internasjonal samhandel?  Har EØS forbedret situasjonen? Og, 
isåfall for hvem? En skikkelig redegjørelse fra fristilte og nøytrale fagfolk er på 
sin plass! 

Erna gjør nok ikke det som her er foreskrevet som nødvendig for å få ned 
strømprisene til lavest mulig nivå.


